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Dragi Pajo, 

primila sam Vaše pismo i odmah odgovaram na pastavljena pita= 

nja,iako bih volila da nešto više znam.Nadam se da ču to uskoro 

čuti,jer kad več dodjete do Nove gradiške,neče Vam biti teško skoknu= 

ti do Osijeka, tako je barem predložio moj direktor,kojega sam upozna. 

la sa sadržajem, 

oja dobra volja da pomognem svaku ozbiljnu akeiju u Novoj Gra= 

diški je tu i zato makar je obilan moj program za 1963.g. (a kr)jega 

sam več preda1a),prihvati1a bih se zadatka,koji se odnosi na stručni, 

etnografski dio posla. 

Uvjet je obilazak najvažnijih lokaliteta u gradiškom kraju,jer 

ne postoji literatura iz koje bi mogli saznati karakteristike i ape= 

cifičnosti toga kraja.Tu se razumijevaju putni troškovi i dnevnice, 

još bolje osiguranje nekog prevoznog sredstvag, naravno ako več 

nemaju sakupljen materijal. Ako bi predmete trebalo otkupljivati,onda 

bi me InextRi trebadm pratiti jedan njihov službenik,koji bi vršio ot= 

kup po mojim sugestijama. 

Budući da nemam ni ja vremena,pokušali bi prve zadatke izvrši= 

ti u roku od lo do 14 dana,ako je osigurano prijevozno sredstvo - i 

to u svibnju ili lipnju ove sodine. 

Za otkup u prvoj fazi trebalo bi loo do 2oo.000 dinara 

Smatram da bi za početak bile dovoljne dvije prostorije,jedna 

za dokumentarni materijal,a druga za produkte ku6le radinosti,jer mi 

je poznato da se u nekim selima intenzivno bave drvorezharstvom,a u 

nekim ručnim radovima na tekstilu. 

Za prvi čas i dok se ne prostudira područje ne bih mogla ništa 

reči o etnoparku. 

Ako nas zahvati novi način financiranja,onda ne znam hoče 1i moja 

ustanova imati kakovih zahtijeva.Ovo sve,molim Vas, da uzmete samo 4.2 

pi,ethodno obavještbnje. 

uprostite na tolikim pogreškama prigodom pisanja,ali več je kasno, 

osim toga onad da mi nečete zamjeriti,pa ču poslati ovako,kako jest 

Do vidjenja srdačno Vas pozdravlja 




